



New York
Public
Library

125
YEARS

Dear Parent/Guardian,

Your family is invited to join The New York Public Library's 2020 summer reading program:

Quest for Adventure. We know that reading is one of the best—and most enjoyable—ways to keep your mind sharp, explore new worlds, expand your imagination, and learn. That's why we're here to help support you and your kids throughout the summer to make sure they're prepared for the school year ahead while remaining connected with their community during this difficult time.

All summer long, the Library is providing tools, resources, and activities to encourage kids to read, get creative, and help their community.

READING CHALLENGE: First, we encourage your kids to read for **at least 20 minutes a day.** Use the tracking tool and game board to log their reading progress and rate the books they read. Remember: All reading counts! Whether they're enjoying a novel or a magazine, or listening to an audiobook or reading aloud, be sure to log those minutes!

SUMMER ACTIVITIES: In addition, discover fun activities your family can do together from home. Find do-it-yourself projects to help your kids build their creative and literacy skills, as well as ideas for how your kids can help their community during this time.

THERE'S MORE ONLINE: Sign up for our e-newsletter to stay up-to-date on upcoming programs, including author talks, virtual book clubs, and more, along with resources that can help support you and your family throughout the entire year. Plus, visit us online at nypl.org/summerreading to find more summer activities, as well as how to get a free library card, so you can get access to all the Library has to offer.

We're here to help you throughout the summer—and all year long. Get a library card and begin your Library adventure today.

Good luck, and happy reading!

The New York Public Library

nypl.org/summerreading





New York
Public
Library

125
YEARS

尊敬的父母/监护人:

我们邀请您的家庭参加纽约公立图书馆2020年暑期阅读项目:

探索开拓。 我们知道，阅读是保持头脑敏锐、探索新世界、扩展想象力和学习的最佳——而且是最享受——的方式。这就是为什么我们在这里，在整个暑期帮助支持您和您的孩子，以确保在这个困难时刻，他们为下一学年做好准备，同时与他们所在的社区保持联系。

在整个暑期，本馆都会提供工具、资源和活动，以鼓励孩子们阅读、激发创造力并帮助他们所在的社区。

阅读挑战: 首先，我们鼓励您的孩子们一天阅读**至少 20 分钟**。使用跟踪工具和游戏板来记录他们的阅读进度并给他们阅读的书籍评分。记住：所有的阅读都算！无论他们是享受小说还是杂志，是听有声读物还是大声朗读，务必记录那些时间！

暑期活动: 此外，发现让您的家庭可以在家里一起进行的有趣的活动。找到自己动手的项目，以帮助您的孩子培养他们的创造力和读写能力，并帮助他们想出关于如何让他们在这段时间能帮助他们所在社区的创意。

在线内容更多: 注册我们的电子期刊，以便实时了解即将推出项目的最新动态，包括作者对话、线上书友会，还有更多，以及可以在全年帮助您和您家庭的资源。此外，在线访问我们的网站 nypl.org/summerreading，以了解更多暑期活动，以及如何申领免费借书卡，以便您能获得本馆提供的所有服务。

我们在这里、在整个暑期——以及在全年帮助您。今天就申领借书卡并开始您的图书馆探秘之旅。

祝您好运、阅读快乐！

纽约公共图书馆

nypl.org/summerreading

